

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, annonce qu'une réunion plénière de la Commission économique France-Canada se tiendra à Ottawa les 26 et 27 mai 1971.

Réunissant des hauts-fonctionnaires français et canadiens cette Commission a siégé alternativement à Paris et Ottawa à six reprises depuis 1950, date de sa fondation. Elle a fourni aux représentants des administrations des deux pays l'occasion de se rencontrer périodiquement pour discuter de diverses questions commerciales et économiques d'intérêt commun.

L'ordre du jour de cette nouvelle réunion prévoit des échanges de vues et d'informations sur diverses questions bilatérales d'ordre économique, financier et commercial. Cette réunion permettra également un échange de vues sur les grandes questions multilatérales d'ordre économique touchant aux intérêts des deux pays.

La délégation française sera sous la direction de M. Jean-Pierre Brunet, Directeur des Affaires économiques et financières du Ministère français des Affaires étrangères. M. Michel Dupuy, Sous-secrétaire d'Etat adjoint au Ministère des Affaires extérieures du Canada assurera la présidence de la délégation canadienne.

\* \* \*

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announces that a plenary meeting of the France-Canada Economic Commission will take place in Ottawa on May 26 and 27, 1971.

Composed of senior French and Canadian officials, the Commission sits alternately in Paris and Ottawa, and has met six times since its establishment in 1950. Under its auspices, representatives of the governments of the two countries have had an opportunity to assemble periodically to discuss various trade and economic matters of common interest.

The agenda for this new meeting includes exchanges of views and information on various bilateral questions of an economic, financial or commercial nature. The meeting will also provide a forum for an exchange of views on the major multilateral economic questions affecting the interests of Canada and France.

The French delegation will be lead by Mr. Jean-Pierre Brunet, Economic and Financial Affairs Director in the French Foreign Ministry. Mr. Michel Dupuy, Assistant Under-Secretary of State in Canada's Department of External Affairs, will be chairman of the Canadian delegation.